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Hei,
her på 100/1  Vestre Kleppe har vi hatt problem med beiting av hjort på innmarka i mange år, hjorten 
kjem tidlig i først slåtten og gjer skade, i andre slåtten er problemet større og det er i snitt dei siste åra 
50% redusert avling i andre slåtten med mykje hjorte skit i foret. På  Bernes 104 er problemet det same. 
Med store beiteskader spesielt i andre slåtten. I 2021 var det jegrar frå Osterøy Kommune på bruket mitt 
på Vestre Kleppe for å ta ut skadedyr dei lykkast ikkje med å ta ut noke.  Det er mykje bukkar som går og 
beiter her og løyva som blir utdelt er ungdyr koller og kalvar. Eg ønsker att løyva som blir utdelte er frie 
dyr slik att bestanden kan reduserast og beiteskadane med hjorten blir mindre. Arealet pr dyr må 
reduserast og innmarka takast med i teljande areal pr. dyr.
Det må bli lettare å få ta ut skadeddyr før hjortejakta.
 
Mvh
Johannes Tyssebotn
.
 


